
 
ZÁ P I S N I C A 

zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Snine, konaného dňa 29. 12. 2008  
 
 
Prítomní: Ing. Štefan Milovčík, primátor 
  Ing. Jana Rosičová, prednostka MsÚ 
  Ing. Pavol Marinič, hlavný kontrolór 
  MUDr. Marek Andraščík  
  Ing. Miroslav Balog 
  JUDr. Iveta Bžánová 
  Ing. Ján Čop 
  MUDr. Štefan Čopík 
  Pavol Diňa 
  Ing. Ján Harmaňoš 
  MUDr. Jozef Homza 
  MUDr. Mária Kostelníková  
  MUDr. Andrej Kulan 
  Mgr. Michal Lukša 
  Ing. Štefan Nevoľník  
  Mgr. Ľubov Reháková 
  Ing. Jozef Savka  
  Mgr. Juraj Skrip  
  MUDr. Miroslav Suchý  
  Anton Vass  
 
Ospravedlnený:  MVDr. Vladislav Juško 
    
Prizvaní:  Mgr. Katarína Harmaňošová, vedúca oddelenia organizačného a vnútorných vecí  
  Mgr. Eva Mihaliková, vedúca oddelenia kultúry a školstva 
  JUDr. Ján Paľovčík, právnik MsÚ  

Ing. Lýdia Gičová, poverená vedením oddelenia výstavby, ÚP, ŽP a SP 
Ing. Jana Makajová, vedúca sociálneho oddelenia  

  JUDr. Michal Harakaľ, oddelenie správy majetku a služieb  
  Mgr. Metod Kamlár, povedený vedením MsP Snina  
  Ing. Ján Alušík, konateľ VPS Snina, s. r. o.   
  Anna Brečková, hovorkyňa  
    
Program:  

1. Otvorenie 
2. VZN mesta Snina o prevode vlastníctva nehnuteľného a hnuteľného majetku  
3. VZN mesta Snina o určení miesta a času zápisu detí do 1. ročníka ZŠ v zriaďovateľskej 

pôsobnosti mesta Snina 
4. Doplnok č. 1 k VZN mesta Snina č. 66/2004 o podmienkach predaja výrobkov 

a poskytovania služieb na trhových miestach             
5. Dodatok č. 1 k Zmluve č. 1/2008 o výkone vo verejnom záujme v Mestskej hromadnej 

doprave v Snine  
6. Dodatok č. 1 k Cenovému výmeru 1/2007   
7. Dodatok č. 1/2008 k Zmluve o nájme č. 1/VPS/2008 na nehnuteľný majetok uzatvorený 

medzi Mestom Snina a VPS Snina, s. r. o.  
8. Návrh plánu investičných akcií na rok 2009, Prehľad o rozpracovanosti investičných akcií 

na rok 2008 a Prehľad o spracovaných projektových dokumentáciách za rok 2007 a rok  
2008 
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9. Návrh viacročného rozpočtu mesta Snina na roky 2009 – 2011  
10. Rôzne  
11. Interpelácia poslancov 
12. Záver 

 
 
K bodu 1) Otvorenie  
 
     Ing. Štefan Milovčík – otvoril dvadsiate druhé riadne zasadnutie Mestského zastupiteľstva 
v Snine, na  ktorom všetkých srdečne privítal. Na dnešné rokovanie boli prizvaní:  konateľ 
spoločnosti Nemocnica Snina,   s. r. o. – MUDr. Lukáč, konateľ spoločnosti VPS Snina, s. r. o. – 
Ing. Ján Alušík,  riaditelia úradov štátnej správy, riaditeľ OO PZ Snina,  náčelník MsP a vedúci 
oddelení MsÚ. 
 
Konštatovanie počtu prítomných 
     Podľa prezentácie je v rokovacej miestnosti prítomná  nadpolovičná  väčšina poslancov. 
Konštatujem, že mestské zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. 
 
Schválenie programu: 
Program dnešného rokovania ste obdržali v pozvánke spolu s materiálmi.  Navrhuje program 
doplniť o nový materiál č. 10 A) Zriadenie vecného bremena pre SPP Distribúcia, a. s., 
Bratislava,  10 B) Zriadenie vecného bremena pre MUDr. Hančarikovú, 10 C) Zriadenie 
vecného bremena pre MUDr. Homzu, MUDr. Homzovú a p. Sokola 
 
Je potrebné: 
- materiál č. 2) VZN mesta Snina o prevode vlastníctva nehnuteľného a hnuteľného majetku – 
v texte VZN si vymeniť stranu č. 4,  
 
- materiál č. 5) Dodatok č. 1 k Zmluve č. 1/2008 o výkone vo verejnom záujme v Mestskej 
hromadnej doprave v Snine – vymeniť si návrh na uznesenie,  
 
Hlasovanie za program:  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján 
Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Michal 
Lukša, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. 
Miroslav Suchý, Anton Vass – 15 poslancov  
proti: –- 
zdržali sa: –- 
 
Voľba návrhovej komisie: 
Za členov návrhovej komisie určuje:  Ing. Miroslava Baloga  

Antona Vassa                        
MUDr. Štefana Čopíka       

 
Hlasovanie za zloženie návrhovej komisie:  
za: MUDr. Marek Andraščík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária 
Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Michal Lukša, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov 
Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý – 12 poslancov  
proti: –- 
zdržali sa: Ing. Miroslav Balog, MUDr. Štefan Čopík, Anton Vass – 3 poslanci  
 
Za overovateľov zápisnice určuje:      Ing. Jozefa Savku   
                MUDr. Andreja Kulana     
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Za zapisovateľku:  p. Moniku Dunajovú 
 
 

2. VZN mesta Snina o prevode vlastníctva nehnuteľného a hnuteľného majetku  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracoval JUDr. Michal Harakaľ, 
oddelenie správy majetku a služieb.  
 
     Ing. Jana Rosičová – vysvetlila dôvod, prečo sa v materiály vymieňala strana č. 4.  
 
     Ing. Miroslav Balog – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 
Písomný návrh na uznesenie:  
      Mestské zastupiteľstvo v Snine   s c h v a ľ u j e   Všeobecne záväzné nariadenie mesta Snina 
o prevode vlastníctva nehnuteľného a hnuteľného majetku,   r u š í     

a) VZN mesta Snina č. 29/1995 o prevode vlastníctva bytov a nebytových priestorov zo dňa 
25. 09. 1995, vrátane 18 príloh, 

b) Zásady na prideľovanie pozemkov na výstavbu garáže schválené uznesením MsZ č. 
483/1994 zo dňa 18. 10. 1994, vrátane 1 dodatku,  

c) Zásady na odpredaj nevyžitých pozemkov pri IBV schválené uznesením MsZ č. 219/2000 
zo dňa 10. 02. 2000, vrátane 2 dodatkov,  

d) Zásady na odpredaj pozemkov na podnikateľské účely v meste Snina schválené uznesením 
MsZ č. 23/1999 zo dňa 25. 03. 1999, vrátane 2 dodatkov.  

 
Hlasovanie:  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján 
Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Michal 
Lukša, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. 
Miroslav Suchý, Anton Vass – 15 poslancov  
proti: –- 
zdržali sa: –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo  
          uznesenie č. 491/2008  
 
 
 

3. VZN mesta Snina o určení miesta a času zápisu detí do 1. ročníka ZŠ 
v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Snina 

 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracovala Mgr. Eva Mihaliková, 
vedúca oddelenie kultúry a školstva.  
 
     Ing. Miroslav Balog – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 
Písomný návrh na uznesenie:  
      Mestské zastupiteľstvo v Snine   s c h v a ľ u j e   Všeobecne záväzné nariadenie mesta Snina 
o určení miesta a času zápisu detí do 1. ročníka základných škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta 
Snina.  
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Hlasovanie:  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján 
Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Michal 
Lukša, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. 
Miroslav Suchý, Anton Vass – 15 poslancov  
proti: –- 
zdržali sa: –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo  
          uznesenie č. 492/2008  
 
 
 

4. Doplnok č. 1 k VZN mesta Snina č. 66/2004 o podmienkach predaja výrobkov 
a poskytovania služieb na trhových miestach     

 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracoval JUDr. Michal Harakaľ, 
oddelenie správy majetku a služieb.  
 
     Ing. Miroslav Balog – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 
Písomný návrh na uznesenie:  
      Mestské zastupiteľstvo v Snine   s c h v a ľ u j e   Doplnok č. 1 k VZN mesta Snina č. 66/2004 
o podmienkach predaja výrobkov a poskytovania služieb na trhových miestach.  
 
Hlasovanie:  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján 
Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Michal 
Lukša, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. 
Miroslav Suchý, Anton Vass – 15 poslancov  
proti: –- 
zdržali sa: –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo  
          uznesenie č. 493/2008  
 
 
 

5. Dodatok č. 1 k Zmluve č. 1/2008 o výkone vo verejnom záujme v Mestskej hromadnej 
doprave v Snine  

 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracoval JUDr. Michal Harakaľ, 
oddelenie správy majetku a služieb.  
 
     JUDr. Michal Harakaľ – podal bližšie informácie k predkladanému materiálu.  
 
     MUDr. Štefan Čopík – stanovisko komisie životného prostredia – komisia odporučila tento 
materiál finančnej komisii.  
 
     Ing. Jozef Savka – komisia dopravy tento materiál prerokovala a uvítala to, že boli doplnené 
ďalšie spoje v MHD.  
 



 5 

     Ing. Miroslav Balog – svetelná križovatka - zistiť, či je možné urobiť ešte jeden jazdný pruh pri 
odbočovaní doprava, inak na semafore zelená šípka doprava nemá zmysel  – úloha.  
 
     Ing. Miroslav Balog – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 
Písomný návrh na uznesenie:  
      Mestské zastupiteľstvo v Snine   s c h v a ľ u j e    

1. Dodatok č. 1 k Zmluve č. 1/2008 o výkone vo verejnom záujme v Mestskej hromadnej 
doprave v Snine medzi objednávateľom Mesto Snina, Ul. strojárska 2060, 069 01 Snina, 
IČO: 323 560 a dopravcom – Jaroslav Zaremba – EJZATOUR, autobusová doprava, Ul. 
budovateľská 1430/1, Snina, IČO: 37 002 007; 

2. Úhradu straty za rok 2008 v zmysle čl. III. ods. 3.2 Zmluvy č. 1/2008 o výkone vo verejnom 
záujme v MHD v Snine zo dňa 28. 12. 2007 vo výške 149 100,- Sk, t. j. 4 949,20 €.  

 
Hlasovanie:  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján 
Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Michal 
Lukša, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. 
Miroslav Suchý, Anton Vass – 15 poslancov  
proti: –- 
zdržali sa: –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo  
          uznesenie č. 494/2008  
 
 
 

6. Dodatok č. 1 k Cenovému výmeru 1/2007   
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracoval JUDr. Michal Harakaľ, 
oddelenie správy majetku a služieb.  
 
     Ing. Miroslav Balog – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 
Písomný návrh na uznesenie:  
      Mestské zastupiteľstvo v Snine   s c h v a ľ u j e   Dodatok č. 1 k Cenovému výmeru č. 1/2007, 
ktorým sú určené maximálne ceny cestovných lístkov v mestskej pravidelnej doprave osôb.  
 
Hlasovanie:  
za: MUDr. Marek Andraščík, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef 
Homza, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Michal Lukša, Ing. Štefan 
Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý, 
Anton Vass – 14 poslancov  
proti: –- 
zdržali sa: –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo  
          uznesenie č. 495/2008  
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7. Dodatok č. 1/2008 k Zmluve o nájme č. 1/VPS/2008 na nehnuteľný majetok uzatvorený 
medzi Mestom Snina a VPS Snina, s. r. o.  

 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracoval JUDr. Michal Harakaľ, 
oddelenie správy majetku a služieb.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – všetkým pracovníkom VPS ďakuje za doterajšiu prácu.  
 
     Ing. Miroslav Balog – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 
Písomný návrh na uznesenie:  
      Mestské zastupiteľstvo v Snine   s c h v a ľ u j e   Dodatok č. 1/2008 k Zmluve o nájme č. 
1/VPS/2008 uzatvorený medzi Mestom Snina, Ul. strojárska 2060, Snina, IČO: 00323560, ako 
prenajímateľ a Verejnoprospešnými službami mesta Snina, s. r. o., Ul. budovateľská 2202/10, 
Snina, IČO: 43904157, ako nájomca.  
 
Hlasovanie:  
za: MUDr. Marek Andraščík, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef 
Homza, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Michal Lukša, Ing. Štefan 
Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý, 
Anton Vass – 14 poslancov  
proti: –- 
zdržali sa: –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo  
          uznesenie č. 496/2008  
 
 
 
 
10 A)  Zriadenie vecného bremena pre SPP Distribúcia, a. s., Bratislava 
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracoval JUDr. Michal Harakaľ, 
oddelenie správy majetku a služieb.  
 
     JUDr. Michal Harakaľ – podal bližšie informácie k predkladanému materiálu.  
 
     Ing. Miroslav Balog – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 
Písomný návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine    s ú h l a s í   so uriadením vecného bremena k pozemkom 
KNC 1121/215 – zastavaná plocha a nádvoria - o výmere 3687 m2, KNC 1121/212 – zastavaná 
plocha a nádvoria -  o výmere 7048 m2, KNC 1121/211 – zastavaná plocha a nádvoria - o výmere 
2659 m2, KNC 1121/210 – zastavaná plocha a nádvoria - o výmere 12231 m2  a KNC 1121/1 – 
zastavaná plocha a nádvoria - o výmere 9686 m2, zapísaných na liste vlastníctva č. 3200 kat. územie 
Snina, v prospech SPP Distribúcia, a. s., Mlynské Nivy 44/a, Bratislava, IČO: 35910739, 
zastúpeného Ing. Rastislavom Bráblikom, ktoré spočíva v povinnosti vlastníka pozemkov, ktorým 
je mesta Snina, strpieť prístup na predmetné pozemky, uloženie potrubia plynovodu, opravy 
a údržbu v súvislosti s prekládkou plynovodu, ktorý je súčasťou stavby „Obchodné centrum 
Sídlisko Komenského Snina“ podľa priloženého geometrického plánu č. 36610941-42/2008 zo dňa 
18. 12. 2008, vyhotoveného Petrom Dubjakom a Ing. Jaroslavom Vasilečkom, v prospech SPP 
Distribúcia, a. s., Mlynské Nivy 44/a, Bratislava, IČO: 25910739, zastúpeného Ing. Rastislavom 
Bráblikom.  
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     Vecné bremeno sa zriaďuje za odplatu a to vo výške 20 % z ceny pozemkov v rozsahu, v akom 
má byť vecné bremeno zriadené (dĺžka prekládky x ochranné pásmo x 20 % z ceny pozemkov 
vypočítanej podľa prijatých zásad odpredaja pozemkov na podnikateľské účely v meste Snina), t. j. 
38 764,80 Sk (80,78 m x 2 m x 1 200,- Sk/m2 x 0,20), t. j. 1 286,76 €.  
 
Hlasovanie:  
za: MUDr. Marek Andraščík, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef 
Homza, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Michal Lukša, Ing. Štefan 
Nevoľník, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 13 poslancov  
proti: –- 
zdržali sa: –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo  
          uznesenie č. 497/2008  
 
 
 
 
 10 B) Zriadenie vecného bremena pre MUDr. Luciu Hančarikovú  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracoval JUDr. Michal Harakaľ, 
oddelenie správy majetku a služieb.  
 
     Ing. Miroslav Balog – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 
Písomný návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   s ú h l a s í    

1. so zriadením vecného bremena k pozemkom parc. č. KNC 1385/14 vo výmere 477 m2, druh 
pozemku – zastavaná plocha, KNC 1385/5 vo výmere 505 m2, druh pozemku – zastavaná 
plocha, KNC 1385/2 vo výmere 6816 m2, druh pozemku – zastavaná plocha, k. ú. Snina, 
zapísané na LV č. 770 – Mesto Snina, ktoré spočíva v povinnosti vlastníka predmetných 
pozemkov, ktorým je Mesto Snina, strpieť prechod a prejazd cez predmetné pozemky, ktoré 
budú slúžiť ako prístupová komunikácia podľa GP č. 34823123-175/2008 zo dňa 10. 12. 
2008, vyhotoveného Petrom Dubjakom a Ing. Jaroslavom Vasilečkom – Geodetické 
združenie Snina, v prospech MUDr. Lucie Hančarikovej, rod. Kepičovej, Belá nad 
Cirochou. Vecné bremeno sa zriaďuje za odplatu vo výške 10 000,- Sk = 331,93 €; 

2. so zriadením vecného bremena k pozemkom KNC 1376 vo výmere 941 m2, druh pozemku – 
zastavaná plocha, KNC 1385/2 vo výmere 6816 m2, druh pozemku – zastavaná plocha, 
KNC 1385/4 vo výmere 91 m2, druh pozemku – ostatná plocha, KNC 1385/5 vo výmere 505 
m2, druh pozemku – ostatná plocha, KNC 1385/13 vo výmere 49 m2, druh pozemku – 
zastavaná plocha a KNC 1385/14 vo výmere 477 m2, druh pozemku – zastavaná plocha, k. 
ú. Snina, zapísané na  LV č. 770 – Mesto Snina a to pre MUDr. Luciu Hančarikovú, rod. 
Kepičovú, bytom Belá nad Cirochou, ktoré spočíva v povinnosti vlastníka predmetných 
pozemkov, ktorým je Mesto Snina, strpieť vedenie elektrickej, plynovej a vodovodnej 
prípojky cez predmetné pozemky podľa GP č. 34823123-175/2008 zo dňa 10. 12. 2008 
vyhotoveného Petrom Dubjakom a Ing. Jaroslavom Vasilečkom, Geodetické združenie 
Snina v prospech MUDr. Lucie Hančarikovej, rod. Kepičovej, bytom Belá nad Cirochou. 

 
     Vecné bremeno sa zriaďuje za odplatu a to vo výške 20 % z ceny pozemkov v takom rozsahu, 
v akom má byť vecné bremeno zriadené (dĺžka prípojky x ochranné pásmi x 20 % z ceny 
vypočítanej podľa Zásad odpredaja pozemkov na podnikateľské účely v meste Snina), t. j. 21 600,- 
Sk = 716,98 € (54 m x 4 m x 100,- Sk (3,31 €)).  
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Hlasovanie:  
za: MUDr. Marek Andraščík, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Mária 
Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Michal Lukša, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov 
Reháková, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 12 poslancov  
proti: –- 
zdržali sa: –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo  
          uznesenie č. 498/2008  
 
 
 
 10 C) Zriadenie vecného bremena pre MUDr. Jozefa Homzu, MUDr. Silviu Homzovú  

          a p. Milana Sokola  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracoval JUDr. Michal Harakaľ, 
oddelenie správy majetku a služieb.  
 
     Ing. Miroslav Balog – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 
Písomný návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   s ú h l a s í    

1. so zriadením vecného bremena k pozemkom parc. č. KNC 1385/14 vo výmere 477 m2, druh 
pozemku – zastavaná plocha, KNC 1385/5 vo výmere 505 m2, druh pozemku – zastavaná 
plocha, KNC 1385/2 vo výmere 6816 m2, druh pozemku – zastavaná plocha, k. ú. Snina, 
zapísané na LV č. 770 – Mesto Snina, ktoré spočíva v povinnosti vlastníka predmetných 
pozemkov, ktorým je Mesto Snina, strpieť prechod a prejazd cez predmetné pozemky, ktoré 
budú slúžiť ako prístupová komunikácia podľa GP č. 34823123-175/2008 zo dňa 10. 12. 
2008, vyhotoveného Petrom Dubjakom a Ing. Jaroslavom Vasilečkom – Geodetické 
združenie Snina, v prospech MUDr. Jozefa Homzu, rod. Homza a MUDr. Silvie Homzovej, 
rod. Sokolovej, Snina a Milana Sokola, rod. Sokol, Snina. Vecné bremeno sa zriaďuje za 
odplatu vo výške 10 000,- Sk = 331,93 €; 

2. so zriadením vecného bremena k pozemkom KNC 1376 vo výmere 941 m2, druh pozemku – 
zastavaná plocha, KNC 1385/2 vo výmere 6816 m2, druh pozemku – zastavaná plocha, 
KNC 1385/4 vo výmere 91 m2, druh pozemku – ostatná plocha, KNC 1385/5 vo výmere 505 
m2, druh pozemku – ostatná plocha, KNC 1385/13 vo výmere 49 m2, druh pozemku – 
zastavaná plocha a KNC 1385/14 vo výmere 477 m2, druh pozemku – zastavaná plocha, k. 
ú. Snina, zapísané na  LV č. 770 – Mesto Snina a to pre MUDr. Jozefa Homzu, rod. Homza, 
a MUDr. Silviu Homzovú, rod. Sokolovú, Snina a Milana Sokola, rod. Sokol, Snina., ktoré 
spočíva v povinnosti vlastníka predmetných pozemkov, ktorým je Mesto Snina, strpieť 
vedenie elektrickej, plynovej a vodovodnej prípojky cez predmetné pozemky podľa GP č. 
34823123-175/2008 zo dňa 10. 12. 2008 vyhotoveného Petrom Dubjakom a Ing. Jaroslavom 
Vasilečkom, Geodetické združenie Snina, v prospech MUDr. Jozefa Homzu, rod. Homza, 
a MUDr. Silvie Homzovej, rod. Sokolovej, Snina a Milana Sokola, rod. Sokol, Snina. 

     Vecné bremeno sa zriaďuje za odplatu a to vo výške 20 % z ceny pozemkov v takom rozsahu, 
v akom má byť vecné bremeno zriadené (dĺžka prípojky x ochranné pásmi x 20 % z ceny 
vypočítanej podľa Zásad odpredaja pozemkov na podnikateľské účely v meste Snina), t. j. 21 600,- 
Sk = 716,98 € (54 m x 4 m x 100,- Sk (3,31 €)).  
 
Hlasovanie:  
za: MUDr. Marek Andraščík, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Mária 
Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Michal Lukša, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov 
Reháková, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 12 poslancov  
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proti: –- 
zdržali sa: –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo  
          uznesenie č. 499/2008  
 
 
 
(na zasadnutie prišiel Ing. Ján Čop – 14.00 hod. – spolu 16 poslancov) 
 
 

8. Návrh plánu investičných akcií na rok 2009, Prehľad o rozpracovanosti investičných 
akcií na rok 2008 a Prehľad o spracovaných projektových dokumentáciách za rok 
2007 a rok  2008 

 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracovalo oddelenie výstavby, ÚP, 
ŽP a SP.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – myslí si, že tento materiál nie je postavený na piesku a verí, že na budúci 
rok skonštatujeme, že sa nám to podarilo zrealizovať.  Chce požiadať všetkých občanov mesta, aby 
sme sa všetci podieľali na separácii odpadu. Robíme to pre budúce generácie. S ekológiou sa do 
budúcnosti žartovať nedá. Pokračujeme v rekonštrukciách chodníkov, pre mládež bude pre mládež 
vybudované skateboardové ihrisko z vlastných zdrojov. Samozrejme budeme sa zapájať do 
projektov, aby sme získali finančné prostriedky z fondov EÚ, keďže všetky akcie mesto nie 
schopné zrealizovať z vlastných zdrojov.  
 
     Mgr. Ľubov Reháková – v bode 5 dáva do pozornosti, že mesto Snina si zaslúži Námestie 
Centrum, ako oficiálny názov námestia – úloha.  
 
 
(na zasadnutie prišla JUDr. Iveta Bžánová – 14.06 hod. – spolu  17 poslancov) 
 
 
     Ing. Miroslav Balog – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 
Písomný návrh na uznesenie:  
      Mestské zastupiteľstvo v Snine   s c h v a ľ u j e   Plán investičných akcií mesta Snina na rok 
2009 podľa priloženého návrhu,   b e r i e   n a    v e d o m i e 

1. Správu o rozpracovanosti investičných akcií na rok 2008, 
2. Správu o spracovaných projektových dokumentáciách za rok 2007 a rok 2008.  
 

Hlasovanie:  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, 
Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. 
Michal Lukša, Ing. Štefan Nevoľník, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 13 poslancov  
proti: –- 
zdržali sa:  JUDr. Iveta Bžánová, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip - 4 
poslanci  
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo  
          uznesenie č. 500/2008  
 
 



 10 

 
9. Návrh viacročného rozpočtu mesta Snina na roky 2009 – 2011  

 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracovali Ing. Jana Rosičová, 
prednostka MsÚ a Ing. Dana Mariničová, vedúca finančného oddelenia.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – rozpočet je spracovaný reálne s miernym prebytkom.  
 
     Mgr. Juraj Skrip – do schránky oznamov bol vhodený jeden anonym, ktorý prečítal. Varuje 
mesto pre tým, aby nezobralo úver.   
 
     Ing. Jana Rosičová – 04. 12. 2008 schválilo mestské zastupiteľstvo zobratie úveru. Po 
prehodnotení úverovej zmluvy bankou vybratou na základe výberového konania, mesto zmluvu 
nepodpísalo a ponuku znova prehodnotíme  a úver budeme čerpať až keď na budúci rok.  
 
     Ing. Ján Čop – tento rozpočet je historický z dôvodu, že máme po prvýkrát uvedený v eurách 
a prvýkrát je to programový rozpočet. Mesto si za vypracovanie programového rozpočtu zaplatilo. 
Klub KDH a SDKÚ tento rozpočet  prerokovávalo dvakrát a chcú ho podporiť v takej forme, v akej 
je predložený. 
 
     JUDr. Iveta Bžánová – osobne sa s mnohými investičnými akciami na budúci rok nestotožňuje 
a preto má k rozpočtu dosť vážne výhrady. Finančná kríza sa spája aj s vecami, s ktorými sa spájať 
nemá. Rozpočet mesta je úzko naviazaný na rozpočet štátu. Príjmy z výberu miestnych daní 
a poplatkov sú oproti podielovým daniam zanedbateľné. Na budúci rok to môže byť úplne ináč a na 
budúci rok nemusíme dostať toľko podielových daní. Krytá plaváreň – postoj, že ju treba postaviť 
kamkoľvek, len aby stála, sa mám môže vypomstiť. Boli sme na poznávacom zájazde a všade sme 
videli, že plaváreň sa nenachádza v priestore medzi bytovými domami, kde nie je možnosť 
budovania parkovacích miesť a ďalšie vonkajšieho rozširovania areálu. Chce upozorniť hlavného 
kontrolóra, či prijatie tohto úveru nie je v rozpore s VZN mesta Snina, ktoré hovorí o tom, kto môže 
byť členom výberovej komisie. Ďalšia vec, ktorá jej na rozpočte vadí, je rekonštrukcia chaty Hana. 
Rybníky boli v tomto mesto na veľmi dlhú dobu odpísané. Na zastupiteľstve, ktorého sa časť 
poslancov nezúčastnila, sa v tichosti a bez diskusie schválilo uznesenie, ktorým sa zrušilo uznesenie 
o celoročnom využívaní RO Rybníky. Nevie prečo sa má potom využiť cez 2 mil. Sk na 
rekonštrukciu chaty. Mesto mohlo mať príjem z tejto rekreačnej oblasti. Má výhradu aj 
k investičnej akcii – sídlisko Červencovo, pretože sa nedospelo k zhode, čo ďalej.  
 
     Ing. Miroslav Balog – vráti sa k anonymu. Anonymom nezabránime, ale chýba mu riešenie. Ak 
anonym niečo kritizuje, mal byť dať aj návrh na riešenie. Za dosť veľkú chybu to, že poslanci boli 
postavený pred hotovú vec, čo sa týka úveru mesta. Musíme našim občanom pomôcť aj v malých 
akciách. Má byť vyčlenený balík z rozpočtu mesta, ktorý by sme použili na malé investičné akcie. 
V meste je množstvo drobných investičných akcií, ktoré by mesto dali do kultúrnejšej a krajšej 
podoby. Navrhoval to mestskej rade ešte v prvom roku volebného obdobia. 
 
     MUDr. Štefan Čopík – boli spomenuté Rybníky, je mu ľúto, že sa s nimi nič nerobí. Je 
zastavené územné aj stavebné konanie. Jeden podielnik dal námietku a preto je všetko pozastavené. 
Je mu to nesmierne ľúto, že pozemky na Rybníkoch boli po dlhých a ťažkých jednaniach vrátené 
späť podielnikom. Na zastavenie tohto konania stačí, aby jeden jediný z podielnikov podal 
námietku. Preto prosí všetkých podielnikov, aby zvážili svoje konanie, pretože idú sami proti sebe.  
 
     Mgr. Ľubov Reháková – ľudia chcú vodu a chcú sa kúpať, nevie však, či je alternatíva pre 
Snina budova, v ktorej má byť okrem bazénu aj sauny a pod. Komisia školstva konštatuje, že 
kapitola školstva – nebude zastávať názor zrušenia školy, keďže mesto na školy nedopláca zo 
svojho rozpočtu. Mesačník Naša Snina – mnohým ľuďom do domácnosti nie je doručovaný 
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a nezodpovedá obsahovo nákladu finančných prostriedkov, ktoré z rozpočtu mesta na tento 
mesačník vyčleňujeme.  
 
     Ing. Ján Harmaňoš – mesto zatiaľ žiadny úver nezobralo, ale myslí si, že mesto si môže 
dovoliť úver vo výške 80 mil. Sk zobrať.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – úver by sa mal brať na zmysluplné akcie, aby to mestu prinieslo osoh. 
Ak mesto vezme úver na krytú plaváreň, mesto nebude splácať len úver, ale bude ešte doplácať na 
chod plavárne. Nákup notebookov pre poslancov MsZ v Snine považuje za nezmyselné. Ani 
poslanci PSK nemajú prenosné počítače. Nemá pocit, že v tomto zastupiteľstve je potreba, aby 
poslanci mali notebooky. Je to mrhanie peniazmi a zbytočnosť.  Poslanec si môže notebook zakúpiť 
z poslaneckej odmeny, ak chce pracovať notebookom.  
 
     MUDr. Štefan Čopík -  princíp je v tom, aby haldy papierov odpadli, pretože doba si vyžaduje 
techniku. Či chceme alebo nie, to aj tak príde.  
 
     Ing. Ján Čop – mrzí ho táto diskusia, pretože jeho jeden poslanec veľakrát žiadal, aby sa 
s digitálnym zastupiteľstvom niečo robilo. K digitálnemu zastupiteľstvu bolo zvolané pracovné 
stretnutie a žiadal, aby poslanci  vyjadrili svoj názor. No mnohí svoj názor nevyjadrili.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – on sám mal strach z takéhoto úveru, ale zatiaľ sme žiadny nezobrali, ale 
by k tomu malo prísť, vieme si povedať, že to vieme splatiť.  
 
     Ing. Miroslav Balog – to, že mesto má brať úver, je jeho návrh, a za tým si aj stojí, ale úver 
musí byť splatený príjmami z investičnej akcie. Nie aby mesto splatilo úver a ešte doplácalo zo 
svojho rozpočtu aj na chod investičnej akcie. Nepodceňujme finančnú krízu. Posledná poznámka – 
rozpočet mali poslanci rozobrať podrobne ešte pred týmto zasadnutím.  
 
     Ing. Jozef Savka – myslí si, že poslanci v súčasnej dobe nepotrebujú notebooky, práve naopak, 
mali by sme sa zamerať na podporu rodín, ktoré postihla finančná kríza tým, že obaja partneri boli 
prepustení z práce. Krytá plaváreň – čo sa týka toho, je stotožnený s tým, že tá patrí do RO 
Rybníky.  
 
     Mgr. Juraj Skrip – bol prekvapený, že digitálne zastupiteľstvo chceme zaviesť v Snine. 
Považuje to za veľmi dobrý nápad.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – prečo by malo mesto investovať 100 mil. Sk na výstavbu krytej plavárne 
do RO Rybníky na pozemky, ktoré nepatria mestu. Koľko cudzích návštevníkov by bolo počas 
zimy na plavárni? Koľko rodičov by odviezlo svoje deti na plaváreň do RO Rybníky a tam 2 hodiny 
na svoje dieťa čakalo? Je tohto názoru, že plaváreň mala byť postavená na starom škvarovom 
ihrisku. Je presvedčený o tom, že rozpočet je zostavený absolútne zodpovedne.  
 
     Ing. Miroslav Balog – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 
Písomný návrh na uznesenie:  
      Mestské zastupiteľstvo v Snine   b e r i e   n a    v e d o m i e    

1. dôvodovú správu k predkladanému návrhu rozpočtu,  
2. stanovisko hlavného kontrolóra,  

 s c h v a ľ u j e    viacročný rozpočet mesta Snina na roky 2009 – 2011 
1. ako záväzný na rok 2009 vrátane programového rozpočtu takto:  

     Príjmy   Výdavky  Prebytok/Schodok 
BEŽNÝ   ROZPOČET    10 367 324     €     9 133 174    € +    1 234 150    €    
     312 326 000,- Sk 275 146 000,- Sk +  37 180 000,- Sk  
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KAPITÁLOVÝ   ROZPOČET          2 651 165    €     7 127 000    € -     4 475 835    € 
       79 869 000,- Sk 214 708 000,- Sk - 134 839 000,- Sk 
 
FINANČNÉ   OPERÁCIE    3 690 301    €        179 280    € +    3 511 021    € 
             111 174 000,- Sk     5 401 000,- Sk +105 773 000,- Sk  
          

2. ako orientačný na roky 2010 – 2011.  
 
Hlasovanie:  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, 
MUDr. Jozef Homza, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, Anton Vass – 9 poslancov  
proti: –- 
zdržali sa:  Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Mgr. Michal Lukša, Mgr. Ľubov Reháková, 
Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý -  7 poslancov  
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo  
          uznesenie č. 501/2008  
 
 
 
K bodu 11) Interpelácia poslancov  
 
     Ing. Štefan Harmaňoš – poďakoval všetkým pracovníkom VPS za promptné odvezenie odpadu 
spred obytných blokov dňa 24. 12.  
 
     Ing. Štefan Balog – je potrebné stanoviť komisiu, ktorá bude rokovať s bytovým družstvom 
a bytovými spoločenstvami ohľadom separovania zberu obyvateľov v obytných blokoch. Musíme 
nájsť spôsob, ako motivovať občanov k separovaniu. Slušným občanom, ktorí separujú tak, ako to 
má byť, veľmi pekne ďakuje.  
 
     Anton Vass – nefunguje svetelná križovatka.  
 
     Ing. Ján Alušík – objednávka išla na úpravu svetelnej križovatke, ale z dôvodu čerpania 
dovoleniek prídu križovatku nastaviť až v novom roku 2009.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – zajtra chce mať na stole list, ktorý vyjadrí veľké pobúrenie firme, ktorá 
má na starosti svetelnú križovatku, pretože to v Snine veľmi zanedbali – úloha.  
 
     Ing. Jozef Savka – na Ul. J. Kráľa osadiť dopravnú značku na križovatke na tejto ulici. Je to 
veľmi nebezpečná križovatka – úloha; 
   - lávka zo SNP na Tablu – už niekoľkokrát požadoval o úpravu schodníc na 
tejto lávke a osvetlenie tejto lávky – úloha.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – žiada, aby všetky pripomienky z komisií boli prerokovávané aj na 
poradách vedenia – úloha.  
 
 
K bodu 12)  Záver  
 
     Zasadnutie Mestského zastupiteľstva v Snine ukončil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. 
Poďakoval všetkým poslancom, vedúcim oddelení  a pracovníkom úradu za ich celoročnú prácu, 
poďakoval prednostke a vedúcej finančného oddelenia za prípravu rozpočtu na rok 2009, všetkým 
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poprial všetko dobré v novom roku 2009, pozval na námestie, kde bude ohňostroj a bude podávaný 
grog a punč, pozýva na ples mesta 10. 01. 2009 a na spoločný ples s Galériou Miro.  
 
 
 
 
Ing. Štefan Milovčík         Ing. Jana Rosičová 
       primátor             prednostka MsÚ  
 
 
 
 
Overovatelia:   Ing. Jozef Savka 
 
   MUDr. Andrej Kulan  
 
 
 
Zapísala: Monika Dunajová   
 
 
Snina 07. 01. 2009  
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